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BBC news with Nick Kelly.
尼克·凯利为您播报BBC新闻。
The French president has said the fight against Islamic militants in Sahara is critical for the future of the region. Speaking after a summit with five western African presidents, Emanuel Marcon said the French operation will now operation under the same umbrella as the regional G5 military mission and promised additional French peacekeepers.
法国总统表示，在撒哈拉打击伊斯兰武装分子对该地区的未来至关重要。伊曼纽尔·马尔孔在与5位西非国家总统举行峰会后发表讲话，他说，法国的行动现在将与地区G5军事行动在同一伞下进行，并承诺增派法国维和部队。
Queen Elizabeth has said she entirely supported her grandson prince Harry's desire to greet a new life with his wife Meghan and their young son. She said that though the family would prefer them to remain full time royals, they respected their wish for great independence.
伊丽莎白女王表示，她完全支持哈里王子与妻子梅根和小儿子一起迎接新生活的愿望。她说，虽然王室希望他们继续做全职王室成员，但他们尊重他们的独立愿望。
French and Germany have put forward proposals that will end the practice of chick shredding across the European union by the end of next year. Currently tens of millions young male chickens commercially unviable because they don't produce sufficient meat are crushed to death.
法国和德国已提出建议，将在明年年底前结束欧盟各国杀死幼鸡的做法。目前，由于不能生产足够的肉，数以千万计的年轻雄性鸡在商业上无法存活，被压死。
Russia says progress has been made at talks in Moscow aimed at cementing a ceasefire in Libya's conflict. The foreign minister Sergei Lavrov said Libya's U.N-back government has signed a new agreement. But the warlord general Khalifa Haftar wanted more time.
俄罗斯表示，旨在巩固利比亚冲突停火的莫斯科会谈取得了进展。外交部长谢尔盖·拉夫罗夫表示，利比亚和美国在叙利亚问题上存在分歧。N-back政府签署了一项新协议。但军阀将军哈利法·哈夫塔想要更多时间。
The U.S senator Cory Booker has dropped out of the race to be nominated as the democratic candidate for November's presidential election. Mr. Booker, an African American has recently criticized the lack of diversity among the democratic nominees.
美国参议员科里·布克退出了民主党总统候选人提名的角逐。非裔美国人布克最近批评民主党候选人缺乏多样性。
United States has imposed sanctions on seven Venezuelan politicians who last week tried to take over parliament to block the opposition leader Juan Guaidó from taking up his role as speaker. They include Luis Parra, a former ally of Mr.Guaidó.
美国对7名委内瑞拉政客实施制裁，他们上周试图接管议会，阻止反对派领袖胡安·瓜伊多担任议长。其中包括guaido的前盟友Luis Parra。
And a meteorite which fell on Australia in 1969 has been found to be composed as the oldest material ever found on earth. The articles inside the space rock were found more than seven billion years old, three billion years older than our own solar system.
1969年坠落在澳大利亚的陨石被发现是地球上发现的最古老的物质。这些太空岩石内的物品被发现时已经有70多亿年的历史，比我们的太阳系还早30亿年。
BBC news.
BBC新闻。
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